
 

 

 

Verslag: Overleg Dorpsraad Callantsoog/Groot Keeten 

Datum: 27-01-2021, 19.00 uur 

Aanwezig:  Dorpsraad Callantsoog en Groote Keeten:  

Dhr. C. Hoep, voorzitter; mevr. A. Mooy, lid; mevr. B. Bracht, lid.;  

Gemeente Schagen:  

Mevr. J. Kruit, wethouder Financiën, Participatie, Sport &Cultuur;  dhr. 

H. Heddes, wethouder Infrastructuur & Duurzaamheid; dhr. N. van 

Warmerdam, gebiedscoördinator (tevens voorzitter van dit gesprek); 

mevr. M. Zonneveld, notulist. 

 

 

 

1. Welkom. 

De voorzitter heet iedereen welkom.  

 

2. Verslaglegging en communicatie van dit gesprek. 

Gemeente zorgt voor verslaglegging van dit gesprek. Het verslag wordt, na akkoord 

van de deelnemers, gedeeld met de dorpsraad Callantsoog en Groote Keeten en de 

gemeenteraad. 

  

3. Samenwerking: wederzijdse verwachtingen uitspreken.  

Wethouder Kruit: Aanleiding van dit overleg is de openhartige wijze waarop dhr. Hoep 

in de raadsvergadering van 15 december 2020 gebruik heeft gemaakt van het 

spreekrecht. Van dat betoog zijn de portefeuillehouders en verschillende raadsleden 

geschrokken. Het gevoel ontstond bij haar dat er hier iets niet goed is gegaan.  

 

Er is met elkaar besproken welke problematiek er zoal speelt en waar men zich zorgen 

overmaakt.  

Dhr, Hoep: De dorpsraad is onder andere van mening dat de antwoorden op de 

vragen van de dorpsraad aan de gemeente te lang duren.  

Wethouder Kruit: De dorpsraden, als onderdeel van haar portefeuille, kunnen haar te 

allen tijde benaderen als er vragen zijn over communicatie met de gemeente. De 

beantwoording van inhoudelijke onderwerpen vallen echter veelal binnen de 

portefeuille van wethouder Heddes.  

Er zal constructiever samengewerkt en gecommuniceerd moeten worden. Zij spreekt 

de hoop uit dat de beide partijen hier positief op inhaken. De heer Hoep geeft aan 

dat de dorpsraad het hier uiteraard mee eens is. 

 

Mevrouw Mooij vraagt zich af waarom niet het gehele college bij dit overleg 

aanwezig is, ondanks de eerdere toezegging. 

Wethouder Kruit geeft aan dat als gevolg van de coronamaatregelen, de drukke 

agenda van de burgemeester dat helaas niet toeliet en dat alle ingebrachte 

onderwerpen in het collegeoverleg zijn besproken. Mevrouw Mooij vindt dat jammer, 

maar heeft daar begrip voor.  

 

De heer Hoep wil graag eerst helder hebben waarom we hier bij elkaar zijn. Het lijkt 

wel of de dorpsraad en de gemeente elkaar niet goed begrijpen en langs elkaar 

heen praten. Alles duurt lang en gaat moeizaam. Leden van de dorpsraad worden 

hierover aangesproken door inwoners van Callantsoog. De dorpsraad heeft de indruk 



 

 

dat in de stad Schagen alles kan en in Callantsoog niets. De heer Hoep geeft aan dat 

hij bij een simpele vraag verwacht direct een reactie te krijgen. En dat er dan contact 

gezocht wordt door de gemeente om eventuele vragen te stellen en plannen aan te 

horen. Dat dat niet gebeurt stelt hem teleur. 

 

Wethouder Kruit geeft hierop aan dat in 2021 binnen de gemeentelijke organisatie 

nog meer de nadruk zal worden gelegd op dienstverlening en zet zich daar 

persoonlijk voor in. 

Onderzocht zal worden hoe het contact met de dorpsraad anders vorm gegeven 

kan worden en naar beider tevredenheid kan plaatsvinden. Zij maakt zich sterk om 

zich meer met de dorpsraad te bemoeien, omdat ook zij vindt dat dit anders moet. 

 

4. Reactie en beantwoording ingesproken tekst raad / aanvullende vragen per mail  

Alle vragen en opmerkingen die in de voorgenoemde inspreektijd van de dorpsraad 

in de raad aan de orde zijn gekomen, zijn voorafgaand aan dit gesprek via de 

gebiedscoördinator uitgezet in de organisatie. De reactie van het college daarop 

bespreken we in dit agendapunt. 

(zie bijlage: Beantwoording ingebrachte onderwerpen DR Callantsoog en Groote 

Keeten). 

 

Besproken aanvullingen op de onderwerpen:  

 

- Rol gebiedscoördinatoren:  

De gebiedscoördinator is de verbindende schakel tussen de dorpsraad en de 

gemeente. Voor het vinden van de juiste medewerker die de vraag kan 

beantwoorden. Voor inhoudelijke onderwerpen kunnen de leden van de 

dorpsraad rechtstreeks de betreffende ambtenaar benaderen. De aanwezige 

wethouders staan ook open voor direct contact als het onderwerp zich daarvoor 

leent. Dat kan het beste via hun e-mail met een cc naar 

bestuurssecretariaat@schagen.nl, zodat de betreffende mail ingeboekt kan 

worden. 

 

- Onderhoud boei: 

Er wordt onderzocht of de historische boei eigendom van de gemeente zou 

kunnen worden en zoja, op welke manier de boei dan kan worden onderhouden. 

Dhr, Hoep geeft aan dat de bewoners grote sentimentele waarde hechten aan 

de boei, omdat het menigeen herinnert aan hun tijd bij de marine. Indien de boei 

eigendom wordt van de gemeente, wordt de mogelijkheid onderzocht of het 

recente onderhoud valt onder ‘Right to Challenge’; het recht van bewoners om 

de gemeente uit te dagen  een gemeentelijke activiteit beter of goedkoper te 

laten verlopen. Mevrouw Kruit vraagt de Dorpsraad de historie van de boei aan te 

leveren zodat de gemeente kan besluiten de boei al dan niet als kunst aan te 

merken en in de toekomst te onderhouden. 

 

- Dode bomen vervangen Kiefteglop: 

De dorpsraad vraagt al gedurende twee jaar om de dode bomen/beplanting op 

de Kieftegalop bij de entree van het dorp te vervangen. De dorpsraad beveelt 

aan olijfwilgen te planten, omdat die zich bewezen hebben in het dorp. Andere 

bomen hebben weinig kans vanwege de zoute wind. In november 2020 is 

toegezegd via de betreffende ambtenaar dat in het plantseizoen tussen 

december en april nieuwe beplanting zal plaats vinden. Nu komt de gemeente 

daar op terug zonder de dorpsraad daarover te informeren (bij navraag na de 

ingesproken tekst in de raad werd de heer Van Warmerdam pas over deze 

verandering geïnformeerd en heeft dit doorgegeven aan de dorpsraad). 

Grondonderzoek heeft uitgewezen dat  de arme grond verrijkt moet worden, om 

de nieuwe bomen te kunnen laten groeien. De dorpsraad is het hier niet mee 
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eens, omdat er dan dit seizoen weer geen beplanting is op het parkeerterrein en 

adviseert wederom om tot beplanting van de sterke, snelgroeiende, 

groenblijvende olijfwilgen over te gaan. 

Onderzocht zal worden of het nog mogelijk is dit seizoen olijfbomen te planten, 

aldus de heer Heddes. 

 

- Realisatie openbaar toilet: 

Volgens de planning is er in mei een openbaar toiletgebouw. Mocht het niet 

lukken dan wordt onderzocht of er een andere tussentijdse oplossing is. De heer 

Heddes bevestigt dat het toilet intussen wel is besteld en alle voorbereidende 

werkzaamheden zijn gestart.  

 

- Aanleg voetpad naar Zwanenwater: 

De heer Hoep en de heer Heddes gaan hierover gezamenlijk in gesprek met 

Landschap Noord-Holland en Natuurmonumenten. De dorpsraad dringt er ten 

behoeve van de veiligheid al jaren op aan om een wandelpad aan te leggen 

van Callantsoog naar het Zwanenwater; aan de linker- of rechter zijde van de 

weg. Een dergelijke verbinding is dienstverlenend voor zowel badgasten als 

bezoekers aan het dorp Callantsoog en het Zwanenwater en worden beide op 

deze manier gepromoot.  

 

- Parkeersituatie Dorpsplein: 

Al gedurende 2 jaar wordt in overleg met de gemeente gepoogd om oneigenlijk 

gebruik van een complete laad- en losplaats door de eigenaar van restaurant 

Brasil te voorkomen. De eigenaar is er al herhaaldelijk op aan gesproken, maar 

legt dit naast zich neer. De aanwezige “Corona” paaltjes hebben dit probleem 

afgelopen seizoen opgelost en de dorpsraad heeft er dan ook bij de gemeente 

voor gepleit om die paaltjes te laten staan . Het voetgangersgebied is hierdoor 

veel ruimer, het verhoogt de veiligheid en geeft het aanzien van het dorp meer 

allure. Indien de paaltjes niet worden teruggeplaatst verzoekt de dorpsraad 

verzoekt om handhaving door de gemeente op deze plek  . 

De heer Hoep zal in gesprek gaan met de ondernemers over de coronapaaltjes 

lang de Dorpsweg. 

 

- Uitrit AH bij de slagboom: 

De dorpsraad pleit ervoor het fysiek onmogelijk te maken, bijvoorbeeld met een 

druppel, om de draai naar rechts te maken. Zij nemen dit op met de medewerker 

van de afdeling Verkeer. De gegevens zijn al bekend bij een ambtenaar van de 

gemeente waarmee mevrouw Mooy twee jaar geleden een gesprek heeft 

gehad op locatie.  

Nu is de situatie onveilig, omdat het verkeer zich vaak tegen de rijrichting ingaat 

bij het verlaten van het parkeerterrein. 

 

- Bereikbaarheid OV Callantsoog: 

Een badplaats als Callantsoog moet ook in de weekenden bereikbaar zijn per 

openbaar vervoer. 

Wethouder Heddes zegt toe de gedeputeerde hier nog eens op te wijzen. 

 

 

Toevoeging mevr. Mooij: er zijn een aantal verkeerszaken die al lang spelen. Wie gaat 

hierover, waar kan ik hiermee terecht? De Fixi-app vindt zij daarvoor te star: nadat de 

melding op ‘afgehandeld’ staat is geen mogelijkheid om hierover te praten. 

Dhr. Van Warmerdam biedt aan om mevr. Mooij met de juiste collega’s in contact te 

brengen.  

 

 

 



 

 

 

5. Aanvullende punten n.a.v. DR-vergadering 21 jan.  

- Bestrating Dorpsplein/Dorpsweg: 

Dhr. Heddes laat weten dat bij een toekomstige vervanging van de riolering er 

ook gekeken wordt naar de inrichting van de weg i.v.m. 30 km zone.  

Momenteel is de bestrating heel slecht en de dorpsraad wijst de gemeente 

nogmaals op de gevaren die dit oplevert. 

- Snelheidsremmer Dorpsweg: 

De heer Hoep geeft aan dat de onlangs geplaatste snelheidsremmer  gevaarlijke 

situaties oplevert. Het plateau staat te dicht langs het trottoir, fietsers kunnen aan 

de rechterkant van het paaltje niet passeren en moeten er dus omheen. Dat gaat 

ook lange files opleveren in het seizoen. Bovendien is het  onverlicht en  donker 

van kleur, waardoor het niet gezien wordt. 

Dhr. Heddes geeft aan dat dit plateau er is gekomen om de snelheid er uit te 

halen. De verkeersmedewerker zal gevraagd worden om hierover contact op te 

nemen met de heer Hoep. De heer Hoep dringt er op aan dat het gewenst is dat 

dat snel gebeurt. 

- Wat is de bestemming van de toeristenbelasting? 

Wethouder Kruit geeft aan dat de toeristenbelasting een algemene belasting is  

en geen doelbelasting. Deze vloeit naar de algemene middelen waarmee voor 

een deel ook zaken bekostigd worden die gelieerd zijn aan toerisme. Een bijdrage 

gaat bijvoorbeeld naar de Ondernemersfederatie Schagen, waarbinnen ook een 

commissie toerisme is. 

Mevrouw Bracht pleit ervoor dat de gemeente Schagen hierover communiceert 

met de inwoners omdat er vaak vragen zijn over de bestemming van de 

toeristenbelasting. Dit zal worden opgenomen met de afdeling communicatie. 

- Benutten parkeerplaatsen E-auto’s  

De heer Hoep ziet dat de voertuigen op deze parkeerplaatsen bij de kerk vaak 

langer blijven staan dan voor het opladen nodig is. 

Dhr, Heddes belooft deze situatie in de zomer mee te nemen in de controle van 

de parkeerwachters.  

Dhr. Hoep: Kan er ook nog een keer gekeken worden naar de inrichting van de 

Zeeweg. Misschien kan deze net zo ingericht worden als de Stuijvezandeweg. 

Wethouder Heddes laat weten naar deze optie te gaan kijken.  

 

- Strandslag Voordijk. 

De dorpsraad attendeert de gemeente op de vrijwel onbegaanbare 

strandopgang, vooral vanaf de zeeziide. Er wordt verzocht om de strandopgang 

toegankelijker te maken , immers in geval van grote drukte worden de badgasten 

verwezen door de verkeersregelaars naar deze strandopgang. Wethouder 

Heddes zegt toe deze strandopgang voor aanvang van het seizoen af te vlakken 

en er op toe te zien dat de opgang goed begaanbaar blijft. Op het bijbehorende 

parkeerterrein zal ook dit jaar een toilet aanwezig zijn. 

 

- Onveilige situatie fiets-voetpad Jewelweg naar de campings. 

Omdat er een onduidelijke en hierdoor onveilige  situatie ontstaat verzoekt de 

dorpsraad om goede bewijzering voor voet- én fietspad.  

 

- Terugplaatsen honden dispensers. 

De heer Heddes zegt toe er zorg voor te dragen dat de dispensers worden 

teruggeplaatst door de gemeente. De dorpsraad zal zorg dragen voor de 

hondenpoepzakjes en het bijvullen, eventueel bekostigd uit de 

inwonerssubsidiepot of sponsoring.  

 

6. Rondvraag 

Wethouder Kruit bedankt iedereen voor de bijdrage en vond dit een zeer waardevol 

overleg. 



 

 

Wethouder Heddes houdt hier een positief gevoel aan over en hoopt dat deze 

bijeenkomst bijdraagt aan meer duidelijkheid.  

Hij vraag ook aandacht voor een aantal goede zaken die gerealiseerd zijn, zoals de 

nieuwe strandvoertuigen voor Callanstoog en de Garnekuul die is opgepakt. Om hen 

tegemoet te komen is in goed overleg met de paviljoenhouders afgesproken dat  zij 

de paviljoens kunnen laten staan in de winter en betalen zij minder precario ter 

ondersteuning in deze moeilijke coronatijd. Dit zal voorlopig worden voortgezet. 

Verder wordt het aantal oplaadpalen nog uitgebreid.  

Voor de grote duurzaamheidsopgave waar de gemeente voor staat, , zijn veel 

inwoners nodig. Wethouder Heddes hoopt hiervoor ook gebruik te kunnen maken van 

de vele contacten die de dorpsraad heeft in Callantsoog.  

 

De voorzitter bedankt iedereen voor het goede en constructieve gesprek en ieders 

bijdragen. 
 


